



Dato/Tid: 04.06.2024	Sted: Teams Tilstede: Pål, Lars Ove, Kevin, Monica, Wenche, Silje og Siw Marie
Møteleder:Pål	Referent: Siw Marie
<b>Sak</b>	<b>Styreprotokoll</b>

Sak 58/24: Fremdrift i arbeidet med sommerkonferansen er opprettholdt, og programmet er satt.

Sak 59/24: Komiteene arbeider med å revidere retningslinjene sine slik at komiteene er bedre rustet til å ta egne avgjørelser innenfor de rammene som er satt. Men komiteenes avgjørelser skal kunne dokumenteres og filer lastes opp på one drive.

Det skal fortsatt jobbes videre med budsjett for hver enkel komite som legger årets eksakte utgifter til grunn for neste års budsjett.

Sak 60/24: Betaling for nettside forfaller i nær fremtid. Det skal undersøkes om man kan få opprettet et firmakort hvor faste utgifter til webside, Online mail, one drive etc kan trekkes fra.

Sak 61/24: Det er ønskelig å få på plass en redaksjon for medlemsbladet, samt webmaster. Det må lages gode retningslinjer som redaksjonen legger til grunn for sitt arbeid.

Styret skal prøve å finne egnede kandidater. Det vil også bli lagt ut en utlysning på SoMe etter disse funksjonene.

Styret skal undersøke muligheten og priser på å få lagd en ny og oppgradert hjemmeside som vil være enklere å vedlikeholde i fremtiden.

Sak 62/24: Eventuelt:

- Trine har sagt ja til å ta på seg ansvaret med opplæring av nye DK i kløv fremover.
- Dk listene skal oppdateres.

- Det skal undersøkes om muligheten for å få arrangert ett fysiks DK kurs under rasespesialen.
- Det skal lyses ut på SoMe om noen kunne tenke seg å ta på seg arbeidet med å være materialforvalter. Det skal også vurderes om jobben bør tildeles en egen komitee, slik at flere jobber med dette sammen.

-

-

-

